

Student Dormitory Fact Sheet

學生宿舍概覽

1. Student Dormitory is part of the Tuen Mun campus. The Dormitory comprises totally 37 two-bed rooms and 40 three-bed rooms. The building will be able to accommodate about 190 students. Rooms on the 2/F and 3/F are designated for male residents, while those on the 4/F to 6/F are designated for female residents.

學生宿舍坐落於屯門校舍內，宿舍房間有兩種：雙床房共 39 間，三床房共 40 間，可容納約 190 位宿生。2 樓及 3 樓為男生宿舍。4 樓、5 樓及 6 樓為女生宿舍。

No. of Room 房間數目	Male 男		Female 女		Total 總數
	2-Bed 雙床房	3-Bed 三床房	2-Bed 雙床房	3-Bed 三床房	
2/F 二樓	7	8	0	0	15
3/F 三樓	6	8	0	0	14
4/F 四樓	0	0	9	8	17
5/F 五樓	0	0	8	8	16
6/F 六樓	0	0	9	8	17
Total 總數	13	16	26	24	79
Available Place 宿位數目	2-Bed 雙床房	3-Bed 三床房	2-Bed 雙床房	3-Bed 三床房	
2/F 二樓	14	24	0	0	38
3/F 三樓	12	24	0	0	36
4/F 四樓	0	0	18	24	42
5/F 五樓	0	0	16	24	40
6/F 六樓	0	0	18	24	42
Total 總數	26	48	52	72	198*

*Remarks: At least 4 bed places (one male and one female two-bed rooms) will be reserved for emergency residence.

備註：其中最少預留四個床位(男、女雙床房各一間)作緊急事宜之用。

2. Each floor features a pantry, a communal washroom and bathroom. The pantry is equipped with water dispenser, microwave, a refrigerator and a first aid box.

每層宿舍有茶水間、共用洗手間及浴室。茶水間備有飲水機、微波爐、雪櫃及急救箱。



3. A Laundry Room is located at D101a. Laundry charges are as follows:

洗衣房設在 D101a。宿生須繳付洗衣及乾衣費用，收費價格如下：

Services 服務	Unit price 單價 (HKD)
Washing 洗衣	\$4 per wash 每洗
Drying 乾衣	\$4 per 25 mins 每 25 分鐘 \$8 per 50 mins 每 50 分鐘

4. Common Room is located at D101b. It is equipped with television, sofa, tables, chairs, a bookcrossing zone, a water dispenser, a microwave and a drinking fountain. Opening hours of Common Room is as follows:

- Open 24 hours.

宿舍活動室設於 D101b，提供公用設備如數碼電視、梳化、桌子、飄書閣、飲水機、微波爐及噴泉式飲水器。開放時間如下：

- 二十四小時開放



5. The Residence Fees will include payment of Wi-Fi connection, water supplies and electricity charges (except for bedroom air conditioning). Air conditioning charges will be paid by resident card. The unit rate is HK\$2 per hour.

宿費包括無線上網、水費及電費（不包括房間冷氣）。冷氣費以宿生卡繳付，冷氣費為每小時港幣二元正。

6. Rooms are fully furnished. Each resident is assigned one bed, a mattress, a wardrobe, a desk and a chair.

宿舍房間配備基本裝潢。每位宿生均獲配一床、床墊、衣櫃、書桌及椅子。

7. Measurements of Mattress and Wardrobe

床墊及衣櫃的尺寸

Item 項目	Size 尺寸	Remarks 備註
Mattress 床墊	(Width 寬度) 763 mm x (Length 長度) 1905 mm	/
Wardrobe 衣櫃	(Width 寬度) 965 mm x (Height 高度) 2000 mm, with 3 drawers 櫃桶	Wardrobe size may vary. 衣櫃尺寸可變更



3-Bed Room *
三床房



2-Bed Room*
雙床房

*上述圖片只供參考。宿舍設有不同房型，將隨機發放予宿生。

The above photos are for reference only. There are different room types which are allocated to residents randomly in the Student Dormitory.

8. The College reserves the right to interpret the fact sheet and update information without prior notice.
本學院保留解釋和修訂以上內容之權利而不另行通知。

Student Affairs Office

學生事務處